



KRABI LA PLAYA RESORT SUSTAINABILITY PROGRAM SUMMARY

Our comprehensive Sustainability Program is designed to minimize our environmental footprint across all operations. We are focused on key areas, including achieving measurable reductions in energy and water consumption and implementing robust waste management strategies. Furthermore, we are committed to responsible sourcing, prioritizing local suppliers and partners who share our dedication to ethical and ecological practices. Through these initiatives, we aim to enhance the guest experience while actively contributing to the well-being and resilience of our planet and local community.

Manage consumption of energy resource

- All air conditioning units are energy saving
- Guest rooms are installed with roof insulation to keep rooms cooling.
- Set the micro switch at guest room balcony door to turn off the air-conditioning unit if the sliding door is opened.
- During low season, rooms will be zoning to conserve energy. The refrigerators are unplugged.
- Provide Free of charge bicycle for guests
- Censored switch and timer are installed in public area.
- 80% light bulbs are LED.
- We aim to use energy saving electrical appliances as much as possible. All electrical appliances are regularly inspected and maintained.
- Saving electricity supply signage are installed in the public area and in the guest room and staffs' area.
- Off some lights during quiet hours i.e. off every other lights during mid night until 5 am.

Water resources

- Water aerators are install in all guest room sinks.
- Push-button/automatic faucets are install in public area sinks.
- Toilet tank are filled with water bottle to conserve water with every flush.
- Leftover water from guest room, are used for plant watering
- Our guests are given the opportunity to re-use linen. We provide invitation signage for guests if they do not want to change bed linen and towel.

Eco-procurement

- More than 60% of our food ingredients are locally produced.
- Hotel purchases the seasonal fruit (papaya, pineapple and watermelon, coconut, mango, rambutan and banana) and vegetables from the villagers nearby to provide for our guests and staff.
- Buy the product without individual plastic wrap
- We use environmental friendly cleaning supplies, such as ECOLAB and AMWAYS, which have a strong commitment to sustainable business practices.
- We avoid the usage of environmentally hazardous substances as much as possible. We do not purchase or use of any pesticide, insecticide, fungicide or herbicide containing any of the POPs (persistent organic pollutants).
- We try our best to purchase sustainability certified product such as IFSC paper, fair trade sugar

Reduce waste

Food waste

- Leftover food are collected for pig food
- Used kitchen oil is collected for sell.
- Simply decorate food plate to avoid food waste
- Fruit skin peeling, egg shell and coffee ground are separate to natural fertilizer
- Promote local food and beverage in order to reduce usage of high emission food
- We grow edible flowers in our garden such as Coral Vine(PuangChomPoo) Etlingera elatior(DaLah) Bauhinia acuminata (KaLong) Trumpet Tree (DokKae) and Butterfly pea(Dok AnChan)

Plastic waste

- Offers glass water bottles in guest room to reduce single use plastic
- Use large dispenser for bath amenities.
- Other bathroom amenity package made from recycle paper
- Single used amenity are on request
- Use local laundry basket instead of plastic laundry bag
- Biodegradable straws are used instead of plastic straws since 1st November 2019
- Shopping bags are provided for in house guest to use during their stay. Those bags are crafted from used bed sheets and pillowcases, and are natural fabric dyed by Klong Prasong Local Artisan Enterprise.
- Switching plastic container and bag for take away to paper
- Hotel provides free drinking water at Lobby for clients who bring their own bottle

Recycling

- Trash from guest rooms are separated and discarded according to each recycle bin by housekeeping staffs at back of the house area. We sort out different kind of rubbish and recycle them as much as possible.
- Multi-layer plastic bag which can not be recycled, are collected from guest rooms. We repurpose it to zippered bag and sell it at the hotel. All sales proceeds dedicate entirely fund for environment initiative.
- Other trash which can not be recycled will be collected and send to each organization such as stretchy plastic are collected to send it to wontogether program,
- Fruit juice and milk carton are collected and send to thaigreenroof, etc.
- Always choose the supplies which have sign of recycle, reused and saving the energy such as paper, electricity equipment with saving energy No. 5. Also, we use the biodegradable take away package.
- In December 2024, hotel start "ReCap" Project by repurposing single use plastic cap to keychain and Fridge Magnet. We are now on process of collaborated program with Aonang Subdistrict Administrative Organization to raise awareness of recycle plastic by put ReCap donation box on tourist area.
- We use our leaf plate to reduce the single use paper and plastic plate during catering.
- Start from October 1st, 2025, Our team new uniforms are made from recycled fabrics
- Encourage all stakeholders to support our sustainability policy

Guest engagement

- Motivate guests to help saving energy by putting signage on light and air con switches
- Every year we Invite guests to join us on Earth Hours Day activity
- Engage Guest Activities in recycle products and promote Thai food and culture
- Encourage guest to use sun protection products, soaps, fragrances or cosmetics which are not containing any of ingredients that are harmful to marine life. We promote "reef safe" sunscreen that is made without oxybenzone and/or octinoxate and instead look for non-nano zinc oxide and titanium dioxide-based physical / mineral sunscreens.
- Support Community-based tourism by recommending guests to experience local culture and tradition such as visit Ban Nai Nang, the beekeeper community enterprises.

Staff engagement

- Reduce the impact of paper usage by using mobile application to communicate, take note as well as issuing all internal memos.
- Paper work are done in electronics as much as possible

- Motivate staff to use stair instead of lift.
- Motivate back of the house staff to turn off air conditioning during break time and one hour before leaving the office
- Encourage staff using of bikes and car pool
- Monthly meeting with Head of Department to summarize water, electricity and other environmental usage and adjust procedure or new idea accordingly
- All staffs use reusable bottle for their drinks
- We start to grow our own vegetable bed in our staff house area. The organic vegetables are use for Hotel Restaurant and Staff canteen.
- Return shell to the sea. Sometimes guests carry shells back to hotel room to enjoy the beauty, We return the treasure to its rightful home and urge guest to enjoy beautiful memory at the beach and not to carry it as souvenir back home.

Supplier engagement

- Ask for supplier to deliver goods with basket instead of single use plastic bag
- We have issued a formal letter to all key suppliers detailing our involvement in the Travelife Sustainability Program and asked for their partnership
- We actively prioritize suppliers who demonstrate an equally high level of dedication to ethical and environmental principles as possible

Community Intervention

- Support “trash zero program” by consistently participating in beach cleaning, selling Trash Hero bottle and Shopping bag and providing free drinking water for guests who bring their own reusable bottle. We also support Tlejourn project, part of Trash Hero project, by selling the upcycling sandal.
- Beach basket, laundry basket and certain type of container in hotel are from local.
- Hotel donates the good condition used furniture, computer, cutlery and crockery to school and temple in nearby village. Guest’s left behind items are donated to the children at the up country side.
- Hotel regularly donates used duvet and used terry towels to Lanta Animal Welfare
- Consistently involved in beach cleaning initiatives with Trash Hero, Aonang Subdistrict Administrative Organization and Hotel Association
- Consistently involved in mangrove plantation with local organization
- We support local community such as underprivileged children, also support communities that embrace religious diversity

Our future arrangement in 2025

- Green Day activity for guest, if guest request not to have their room clean, we offer small gift to promote benefits of conserving water and energy.
- Use technology to collect real time energy consumption
- Install solar roof

Updated 1st October 2025

สรุปโครงการความยั่งยืนของ KRABI LA PLAYA RESORT

เราออกแบบโปรแกรมความยั่งยืนของเราด้วยวัตถุประสงค์ในการลดผลกระทบต่อสิ่งแวดล้อมจากการดำเนินงานของเราทั้งหมด โดยมุ่งเน้นไปที่ประเด็นสำคัญต่างๆ เช่น การลดการใช้พลังงานและน้ำ ที่วัดผลได้จริง และการใช้กลยุทธ์การจัดการของเสียที่มีประสิทธิภาพ นอกจากนี้ เรายังให้ความสำคัญกับการจัดซื้ออย่างรับผิดชอบ โดยเลือกผู้ค้าและซัพพลายเออร์ในท้องถิ่นที่มีอุดมการณ์ร่วมกับเราในด้านหลักจริยธรรมและการดูแลรักษาระบบนิเวศ เรามุ่งหวังที่จะยกระดับประสิทธิภาพของผู้เข้าพัก พร้อมทั้งร่วมสร้างความอยู่ดีมีสุขและความเข้มแข็งให้กับโลกและชุมชนท้องถิ่นของเราอย่างยั่งยืน

การจัดการการใช้ทรัพยากรพลังงาน

- เครื่องปรับอากาศทุกเครื่องเป็นรุ่นประหยัดพลังงาน
- ห้องพักติดตั้งฉนวนกันความร้อนบนหลังคาเพื่อช่วยให้ห้องเย็น
- ติดตั้งสวิตช์อัตโนมัติที่ประตูระเบียงห้องพักเพื่อตัดการทำงานของเครื่องปรับอากาศเมื่อมีการเปิดประตู
- ในช่วงนอกฤดูกาลท่องเที่ยว จะมีการ จัดแบ่งโซนห้องพัก เพื่อประหยัดพลังงาน รวมถึงการถอดปลั๊กตู้เย็นในห้องที่ไม่ได้ใช้งาน
- ให้บริการจักรยานแก่ผู้เข้าพักฟรี
- ติดตั้ง สวิตช์เซนเซอร์ และตัวตั้งเวลาในพื้นที่ส่วนกลาง
- หลอดไฟกว่า 80% เป็นหลอด LED
- เรามุ่งมั่นที่จะใช้อุปกรณ์ไฟฟ้าประหยัดพลังงานให้มากที่สุดเท่าที่จะทำได้ และมีการตรวจสอบและบำรุงรักษาเครื่องใช้ไฟฟ้าทั้งหมดอย่างสม่ำเสมอ
- ติดตั้งป้ายณรงค์การประหยัดไฟฟ้าในพื้นที่ส่วนกลาง ห้องพัก และพื้นที่ของพนักงาน
- ลดการเปิดไฟในช่วงเวลาเงียบ เช่น ปิดไฟสลัสดวงตั้งแต่เที่ยงคืนจนถึง 05:00 น.

ทรัพยากรน้ำ

- ติดตั้ง หัวเติมอากาศ (Water Aerators) ที่ก๊อกน้ำอ่างล้างหน้าในห้องพักทุกห้อง
- ติดตั้งก๊อกน้ำแบบกด/แบบอัตโนมัติที่อ่างล้างมือในพื้นที่ส่วนกลาง
- มีการใส่ขวดน้ำในถังพักน้ำซักโครก เพื่อช่วยประหยัดน้ำในการกดแต่ละครั้ง
- น้ำดื่มของแขกที่เหลือจากห้องพักจะถูก นำไปใช้รดน้ำต้นไม้

- ผู้เข้าพักสามารถเลือกใช้ผ้าปูที่นอนซ้ำได้ โดยเรามีป้ายเชิญชวนให้ผู้เข้าพักหากไม่ต้องการเปลี่ยนผ้าปูที่นอนและผ้าเช็ดตัว

การจัดซื้อที่เป็นมิตรต่อสิ่งแวดล้อม

- วัตถุดิบอาหารมากกว่า 60% เป็นผลผลิตในท้องถิ่น
- โรงแรมจัดซื้อผักและผลไม้ตามฤดูกาล (เช่น มะละกอ สับปะรด แตงโม มะพร้าว มะม่วง เงาะ และกล้วย) จากชาวบ้านในพื้นที่ใกล้เคียงเพื่อบริการแขกและพนักงาน
- ซื้อสินค้าที่ไม่มีการห่อพลาสติกแยกชั้น เพื่อลดปริมาณบรรจุภัณฑ์
- เราใช้ผลิตภัณฑ์ทำความสะอาดที่เป็นมิตรต่อสิ่งแวดล้อม เช่น ECOLAB และ AMWAYS ซึ่งมีความมุ่งมั่นอย่างสูงในการดำเนินธุรกิจที่ยั่งยืน
- เราหลีกเลี่ยงการใช้สารอันตรายต่อสิ่งแวดล้อมให้มากที่สุดเท่าที่จะทำได้ และจะไม่ซื้อหรือใช้สารกำจัดศัตรูพืช สารฆ่าแมลง สารฆ่าเชื้อรา หรือสารกำจัดวัชพืชที่มีส่วนผสมของสาร POPs (สารมลพิษอินทรีย์ตกค้าง)
- เราให้ความสำคัญกับการซื้อผลิตภัณฑ์ที่ได้รับการรับรองด้านความยั่งยืน เช่น กระดาษ FSC และน้ำตาล Fair Trade

การลดของเสีย

- ของเสียจากอาหาร (Food waste)
- เศษอาหารจะถูกรวบรวมเพื่อนำไปเป็นอาหารสุกร
- น้ำมันประกอบอาหารที่ใช้แล้วจะถูกรวบรวมเพื่อจำหน่าย
- ตกแต่งจานอาหารอย่างเรียบง่ายเพื่อหลีกเลี่ยงเศษอาหารเหลือทิ้ง
- เปลือกผลไม้ เปลือกไข่ และกากกาแฟจะถูกแยกเพื่อทำเป็น ปุ๋ยธรรมชาติ
- ส่งเสริมอาหารและเครื่องดื่มในท้องถิ่นเพื่อลดการใช้อาหารที่มีการปล่อยก๊าซเรือนกระจกสูง
- เราปลูกไม้ดอกกินได้ในสวนของเรา เช่น ช่อชมพู คาหลา กาหลง ดอกแค และอัญชัน

ขยะจากพลาสติก

- ให้บริการ ขวดน้ำแก้ว ในห้องพักเพื่อลดการใช้พลาสติกแบบใช้ครั้งเดียวทิ้ง
- ใช้ บรรจุภัณฑ์ขนาดใหญ่ สำหรับผลิตภัณฑ์ในห้องน้ำ
- บรรจุภัณฑ์อุปกรณ์ในห้องน้ำอื่น ๆ ทำจากกระดาษรีไซเคิล
- อุปกรณ์ในห้องน้ำแบบใช้ครั้งเดียวทิ้งจะให้บริการตาม การร้องขอเท่านั้น
- ใช้ตะกร้าผ้าท้องถิ่นแทนถุงชักรีดพลาสติก
- ใช้ หลอดที่ย่อยสลายได้ทางชีวภาพ แทนหลอดพลาสติกตั้งแต่ 1 พฤศจิกายน 2562
- จัดหากระเป๋าสีขาวสำหรับแขกที่พักรวมทั้งกระเป๋านี้ทำมาจากผ้าปูที่นอนและปลอกหมอนที่ใช้แล้ว และย้อมด้วยสีธรรมชาติจากวิสาหกิจชุมชนคลองประสังค์
- เปลี่ยนมาใช้บรรจุภัณฑ์กระดาษแทนภาชนะและถุงพลาสติกสำหรับอาหารส่งกลับบ้าน
- โรงแรมให้บริการน้ำดื่มฟรีที่ล็อบบี้สำหรับลูกค้าที่นำขวดมาเอง

การรีไซเคิล

- แม่บ้านจะแยกขยะจากห้องพักและทิ้งตามประเภทถังรีไซเคิลที่ส่วนหลังบ้าน เราคัดแยกขยะประเภทต่าง ๆ และนำไปรีไซเคิลให้ได้มากที่สุด
- ขยะพลาสติกหลายชิ้นที่ไม่สามารถรีไซเคิลได้จะถูกรวบรวมจากห้องพัก และ นำไปอัดรีไซเคิล เป็น กระเป๋ามีซิปปเพื่อจำหน่ายที่โรงแรม โดยรายได้ทั้งหมดจะถูกนำไปสนับสนุนโครงการด้านสิ่งแวดล้อม
- ขยะอื่น ๆ ที่ไม่สามารถรีไซเคิลได้จะถูกรวบรวมและส่งไปยังองค์กรต่าง ๆ เช่น พลาสติกใช้จะถูกรวบรวมเพื่อส่งไปยังโครงการ Wontoegether
- กล่องนมและกล่องน้ำผลไม้จะถูกรวบรวมและส่งไปยัง Thaigreenroof เป็นต้น
- เลือกซื้ออุปกรณ์ที่มีสัญลักษณ์รีไซเคิล, นำกลับมาใช้ซ้ำ และประหยัดพลังงานเสมอ เช่น กระดาษ, อุปกรณ์ไฟฟ้าเบอร์ 5 นอกจากนี้ เรายังใช้บรรจุภัณฑ์แบบย่อยสลายได้สำหรับอาหารส่งกลับบ้าน
- ในเดือนธันวาคม 2567 โรงแรมได้เริ่มโครงการ “ReCap” โดย นำพลาสติกที่ใช้ครั้งเดียวทิ้งกลับมาใช้ใหม่ เป็นพวงกุญแจและแม่เหล็กติดตู้เย็น ขณะนี้อยู่ระหว่างการร่วมมือกับองค์กรบริหารส่วนตำบลอ่าวนาง เพื่อติดตั้งกล่องรับบริจาค ReCap ในพื้นที่ท่องเที่ยวเพื่อสร้างความตระหนักในการรีไซเคิลพลาสติก

- เราใช้จานใบตองเพื่อลดการใช้จานพลาสติกและจานกระดาษแบบใช้ครั้งเดียวทิ้งในระหว่างการจัดเลี้ยง
- ในเดือนตุลาคม 2568 เริ่มใช้เครื่องแบบพนักงานใหม่ที่ทำจากผ้าที่มาจากขวดพลาสติกรีไซเคิล

ส่งเสริมให้ผู้มีส่วนได้ส่วนเสียทั้งหมดสนับสนุนนโยบายความยั่งยืนของเรา

การมีส่วนร่วมของผู้เข้าพัก (Guest engagement)

- กระตุ้นให้ผู้เข้าพักช่วยประหยัดพลังงานโดยการปิดไฟที่สวิตช์ไฟและเครื่องปรับอากาศ
- เชิญชวนผู้เข้าพักเข้าร่วมกิจกรรมวัน Earth Hour (ชั่วโมงดับไฟเพื่อลดโลกร้อน) ในทุกปี
- ส่งเสริมกิจกรรมของผู้เข้าพักที่เกี่ยวข้องกับผลิตภัณฑ์รีไซเคิล และส่งเสริมอาหารและวัฒนธรรมไทย
- เราส่งเสริมให้ผู้เข้าพักใช้ผลิตภัณฑ์ป้องกันแสงแดด สบู่ น้ำหอม หรือเครื่องสำอางที่ ไม่มีส่วนผสมที่เป็นอันตรายต่อสิ่งมีชีวิตในทะเล และสนับสนุนการใช้ครีมกันแดด "Reef Safe" ที่ไม่มีสาร Oxybenzone และ/หรือ Octinoxate แต่ให้เลือกใช้ครีมกันแดดแบบกายภาพ/แร่ธาตุที่มี Non-nano Zinc Oxide และ Titanium Dioxide
- สนับสนุนการท่องเที่ยวโดยชุมชน โดยแนะนำให้ผู้เข้าพักสัมผัสวัฒนธรรมและประเพณีท้องถิ่น เช่น การเยี่ยมชม บ้านในหนังซึ่งเป็นวิสาหกิจชุมชนเลี้ยงผึ้ง
- เรายึดมั่นในนโยบาย 'ไม่ทิ้งร่องรอย' โดยการนำเปลือกหอยที่พบในห้องพักระงับทิ้งสู่ทะเล และขอความร่วมมือจากผู้เข้าพักให้ชื่นชมความทรงจำที่สวยงามบนชายหาดและไม่นำเปลือกหอยกลับบ้านเป็นของที่ระลึก

การมีส่วนร่วมของพนักงาน (Staff engagement)

- ลดผลกระทบจากการใช้กระดาษโดยใช้แอปพลิเคชันมือถือในการสื่อสาร จดบันทึก รวมถึงการออกบันทึกภายในทั้งหมด
- ดำเนินงานเอกสารในรูปแบบอิเล็กทรอนิกส์ให้มากที่สุดเท่าที่จะทำได้
- กระตุ้นให้พนักงานใช้บันไดแทนลิฟต์

- กระตุ้นให้พนักงานส่วนหลังบ้าน ปิดเครื่องปรับอากาศในช่วงพัก และหนึ่งชั่วโมงก่อนออกจากสำนักงาน
- ส่งเสริมให้พนักงานใช้จักรยานและร่วมกันใช้รถ (Car Pool)
- มีการประชุมรายเดือนกับหัวหน้าแผนกเพื่อสรุปการใช้น้ำ ไฟฟ้า และทรัพยากรด้านสิ่งแวดล้อมอื่น ๆ และปรับปรุงขั้นตอนหรือแนวคิดใหม่ตามความเหมาะสม
- พนักงานทุกคนใช้ขวดน้ำแบบนำกลับมาใช้ซ้ำได้สำหรับเครื่องดื่ม
- เราเริ่มปลูกแปลงผักในพื้นที่บ้านพักพนักงาน โดยผักออร์แกนิกจะนำไปใช้สำหรับร้านอาหารและโรงอาหารของพนักงาน

การมีส่วนร่วมกับลูกค้า

- ขอความร่วมมือจากลูกค้าให้จัดส่งสินค้าด้วย ตะกร้าแทนถุงพลาสติก แบบใช้ครั้งเดียวทิ้ง
- เราได้ ออกหนังสือแจ้งอย่างเป็นทางการ แก่ลูกค้าหลักทุกรายโดยระบุรายละเอียดการเข้าร่วมโครงการ Travelife Sustainability Program และขอความร่วมมือจากพวกเขา
- เราให้ความสำคัญอย่างยิ่งกับการเลือกลูกค้าที่แสดงให้เห็นถึง ความทุ่มเทในระดับที่สูงเท่ากัน ต่อหลักการทางจริยธรรมและสิ่งแวดล้อมให้มากที่สุด

การเข้าถึงชุมชน

- สนับสนุน "โครงการขยะเป็นศูนย์" โดยการเข้าร่วมกิจกรรมทำความสะอาดชายหาดอย่างสม่ำเสมอ, จำหน่ายขวดและถุงผ้าของ Trash Hero และให้บริการน้ำดื่มฟรีสำหรับผู้ที่มาขอเอง นอกจากนี้เรายังสนับสนุนโครงการ Tlejourn (ส่วนหนึ่งของโครงการ Trash Hero) โดยการจำหน่ายรองเท้าแตะที่ผลิตจากการรีไซเคิล
- ตะกร้าชายหาด ตะกร้าซักผ้า และภาชนะบางประเภทในโรงแรมมาจาก สินค้าท้องถิ่น
- โรงแรมบริจาคเฟอร์นิเจอร์, คอมพิวเตอร์, มีดและเครื่องใช้บนโต๊ะอาหารที่ยังอยู่ในสภาพดีให้กับ โรงเรียนและวัดในหมู่บ้านใกล้เคียง ส่วนสิ่งของที่ผู้เข้าพักทิ้งไว้จะบริจาคให้กับเด็ก ๆ ในต่างจังหวัด
- โรงแรมบริจาคผ้าขนวมและผ้าเช็ดตัวที่ใช้แล้วให้กับ Lanta Animal Welfare เป็นประจำ

- เข้าร่วมโครงการทำความสะอาดชายหาดอย่างสม่ำเสมอร่วมกับ Trash Hero, องค์การบริหารส่วนตำบลอ่าวนาง และสมาคมโรงแรม
- เข้าร่วมกิจกรรม ปลูกป่าชายเลน กับองค์กรท้องถิ่นอย่างสม่ำเสมอ
- เราสนับสนุนชุมชนท้องถิ่น เช่น เด็กด้อยโอกาส และสนับสนุนชุมชนที่ยอมรับความหลากหลายทางศาสนา

แผนงานในอนาคต ปี 2568

- ติดตั้งหลังคาโซลาร์เซลล์ เพื่อลดค่าใช้จ่ายพลังงานของเราอย่างมีนัยสำคัญ
- ติดตั้งเทคโนโลยีเพื่อรวบรวม ข้อมูลการใช้พลังงานแบบเรียลไทม์ เพื่อติดตามประสิทธิภาพที่ดียิ่งขึ้น
- ดำเนินโครงการ 'Green Day' โดยมอบของขวัญเล็กน้อยให้แก่ผู้เข้าพักที่เลือกไม่ทำความสะอาดห้องพักรายวัน เพื่อส่งเสริมการอนุรักษ์น้ำและพลังงาน

ปรับปรุงล่าสุดเมื่อ 1 ตุลาคม 2568

甲米拉普拉亚度假村可持续发展项目概要

我们全面的可持续发展项目旨在最大限度地减少运营中对环境的影响。我们重点关注关键领域，包括实现可衡量的能源和水资源消耗削减，并实施强有力的废物管理策略。此外，我们致力于负责任地采购，优先选择与我们有共同道德和生态实践承诺的本地供应商及合作伙伴。通过这些举措，我们旨在提升宾客体验，同时积极为地球及当地社区的福祉和韧性做出贡献。

能源资源管理

- 所有空调机组均为节能型。
- 客房安装屋顶隔热层以保持室内凉爽。
- 客房阳台门安装微动开关，当滑动门打开时自动关闭空调。
- 淡季期间，实行客房分区管理以节约能源，冰箱拔掉电源。
- 为宾客提供免费自行车。
- 公共区域安装声控开关和定时器。
- 80%的灯泡为 LED 灯。
- 我们力求尽可能使用节能电器，所有电器均定期检查和维护。
- 公共区域、客房及员工区域安装节电标识。
- 在安静时段（如午夜至凌晨 5 点）关闭部分灯光，例如隔盏关灯。

水资源管理

- 所有客房洗手池均安装节水起泡器。
- 公共区域洗手池安装按压式/自动水龙头。
- 马桶水箱内放置水瓶以减少每次冲水量。
- 客房剩余的饮用水用于植物浇灌。
- 为宾客提供重复使用布草的机会，如宾客不希望更换床单和毛巾，我们提供邀请标识。

生态采购

- 我们超过 60% 的食品原料为本地生产。
- 酒店从附近村民处采购时令水果（木瓜、菠萝、西瓜、椰子、芒果、红毛丹和香蕉）和蔬菜，供宾客和员工使用。
- 采购无独立塑料包装的产品。

- 我们使用环保清洁用品，如 ECOLAB 和 AMWAYS，这些品牌坚定致力于可持续商业实践。
- 我们尽可能避免使用对环境有害的物质。不购买或使用任何含有持久性有机污染物（POPs）的杀虫剂、除草剂或杀菌剂。
- 我们尽力采购可持续认证产品，如 FSC 认证纸张、公平贸易糖等。

减少废物

食物垃圾

- 厨余垃圾收集用作猪饲料。
- 收集废厨房用油进行销售。
- 简化餐盘装饰以避免食物浪费。
- 果皮、蛋壳和咖啡渣分离用作天然肥料。
- 推广本地食品和饮品，以减少高排放食品的使用。
- 我们在花园种植可食用花卉，如珊瑚藤、瓷玫瑰、白花洋紫荆、喇叭树和蝶豆花。

塑料垃圾

- 客房提供玻璃水瓶以减少一次性塑料使用。
- 洗浴用品使用大容量分配器。
- 其他浴室用品包装使用再生纸。
- 一次性用品按需提供。
- 使用本地洗衣篮替代塑料洗衣袋。
- 自 2019 年 11 月 1 日起，使用可生物降解吸管替代塑料吸管。
- 为住店宾客提供购物袋供住宿期间使用。这些袋子由旧床单和枕套制成，并由 Klong Prasong 本地工匠企业进行天然织物染色。
- 将外卖的塑料容器和袋子更换为纸质包装。
- 酒店在大堂为自带水杯的客人提供免费饮用水。

回收利用

- 客房垃圾由客房部分拣，并根据回收箱分类丢弃至后台区域。我们尽可能分类回收各种垃圾。
- 从客房收集不可回收的多层塑料袋，将其改造成带拉链的包并在酒店出售，所有销售收入全部用于环保倡议。

- 其他不可回收的垃圾将收集并送至相应组织，例如弹性塑料收集后送至"wontogogether"项目。
- 果汁盒和牛奶盒收集后送至"thaigreenroof"等组织。
- 优先选择带有回收、再利用和节能标志的用品，如纸张、标有 5 级能效的电器设备。同时，我们使用可生物降解的外卖包装。
- 2024 年 12 月，酒店启动"ReCap"项目，将一次性塑料瓶盖改造成钥匙扣和冰箱贴。我们正与奥南次行政组织合作，通过在旅游区放置 ReCap 捐赠箱来提高塑料回收意识。
- 餐饮服务中使用树叶盘以减少一次性纸盘和塑料盘的使用。
- 我们的员工制服由再生织物制成。
- 鼓励所有利益相关者支持我们的可持续发展政策。

宾客参与

- 在灯具和空调开关处放置标识，鼓励宾客协助节约能源。
- 每年邀请宾客参与"地球一小时"活动。
- 开展回收产品相关的宾客活动，并推广泰国美食和文化。
- 鼓励宾客使用不含对海洋生物有害成分的防晒产品、肥皂、香水或化妆品。我们推广"珊瑚友好型"防晒霜，即不含氧苯酮和/或桂皮酸盐，而选择基于非纳米氧化锌和二氧化钛的物理/矿物防晒霜。
- 支持社区旅游，推荐宾客体验当地文化和传统，例如参观 Ban Nai Nang 养蜂社区企业。

员工参与

- 使用移动应用程序进行沟通、记录以及发布所有内部备忘录，以减少纸张使用的影响。
- 尽可能以电子方式完成文书工作。
- 鼓励员工使用楼梯而非电梯。
- 鼓励后台员工在休息期间和下班前一小时关闭空调。
- 鼓励员工使用自行车和拼车。
- 每月与部门负责人召开会议，总结水、电及其他环境资源使用情况，并相应调整流程或提出新想法。
- 所有员工使用可重复使用的水杯。
- 我们在员工宿舍区开始自建菜园，有机蔬菜用于酒店餐厅和员工食堂。

- 将贝壳归还大海。有时宾客将贝壳带回客房欣赏，我们会将这些珍宝归还原位，并敦促宾客在海滩留下美好回忆，而非将其作为纪念品带回家。

供应商参与

- 要求供应商使用篮子而非一次性塑料袋送货。
- 我们已向所有主要供应商发出正式信函，详细说明我们参与 Travelife 可持续发展项目的情况，并寻求他们的合作。
- 我们积极优先选择那些在道德和环境原则方面展现出同等高度承诺的供应商。

社区参与

- 通过持续参与海滩清洁、出售 Trash Hero 水杯和购物袋、为自带可重复使用水杯的宾客提供免费饮用水，支持"零垃圾计划"。我们还通过销售升级改造凉鞋支持 Tlejourn 项目（Trash Hero 项目的一部分）。
- 酒店的海滩篮、洗衣篮及某些类型的容器购自本地。
- 酒店将状况良好的旧家具、电脑、餐具和器皿捐赠给附近村庄的学校和寺庙。宾客遗留的物品捐赠给内陆地区的儿童。
- 酒店定期将旧羽绒被和旧毛巾捐赠给兰塔动物福利组织。
- 持续参与与 Trash Hero、奥南次行政组织及酒店协会的海滩清洁活动。
- 持续参与与当地组织的红树林种植活动。
- 我们支持当地社区，如贫困儿童，也支持包容宗教多样性的社区。

我们 2025 年的未来计划

- 推出"绿色日"宾客活动：如果宾客要求不打扫房间，我们将提供小礼物以宣传节水节能的益处。
- 利用技术收集实时能耗数据。
- 安装太阳能屋顶。